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Protokół nr 1/11 
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 25 stycznia 2011 roku 
1. Otwarcie obrad Komisji. 

W dniu 25 stycznia 2011 roku  o godzinie 13:15  Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych Pani Ewa Kończyńska dokonała otwarcia obrad Komisji, powitała wszystkich 
członków Komisji oraz zaproszonych gości w osobach Pana Starosty – Kazimierza Kacy oraz Pani 
Skarbnik Powiatu Barbary Kubiak. 
 

2. Stwierdzenie quorum.  
Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że w obradach uczestniczy 5 
osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 6 osób stanowi wymagane quorum. 
 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

3. Przyjęcie porządku obrad.  
Przewodnicząca Komisji  powiedziała, że wraz zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji Zdrowia i 
Spraw Społecznych członkowie komisji otrzymali porządek obrad, który przedstawiał się 
następująco: 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum.  
3. Przyjęcie porządku obrad.  
4. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. 
5. Wybór Sekretarza Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. 
6. Analiza projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalania budżetu 

Powiatu Włocławskiego na rok 2011.  
7. Analiza projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Włocławskiego na lata 2011-2018. 
8. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2011.  
9. Sprawy różne. 
10. Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, kto jest za przyjęciem porządku obrad i 
przeprowadziła procedurę głosowania. 
 
Wyniki głosowania: 
za-5 
przeciw-0 
wstrzymało się-0 
 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że porządek 
obrad został przyjęty.  
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

4. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. 
Przewodnicząca Komisji poinformowała członków komisji, iż zgodnie z § 49.3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego Komisja dokonuje wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji.  Przewodnicząca 



Komisji poprosiła o zgłaszanie kandydatur. 
Radny Roman Gołębiewski zgłosił kandydaturę Pana Romana Tomaszewskiego 
Przewodnicząca Komisji zapytała Pana Romana Tomaszewskiego, czy wyraża zgodę? 
Radny Roman Tomaszewski wyraził zgodę. 
Wobec braku innych kandydatur Przewodnicząca Komisji zapytała członków komisji, kto jest za 
tym, aby Pan Roman Tomaszewski pełnił funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia i 
Spraw Społecznych i przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za-4 
przeciw-0 
wstrzymało się-1 
 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że 
Wiceprzewodniczącym Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych został Pan Roman Tomaszewski. 
 

5. Wybór Sekretarza Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. 
Przewodnicząca Komisji poinformowała członków komisji, iż zgodnie z § 49.2 Statutu Powiatu 
Włocławskiego Komisja dokonuje wyboru Sekretarza Komisji. Przewodnicząca poprosiła radnych 
o zgłaszanie kandydatur. 
Radny Roman Gołębiewski zgłosił kandydaturę Pana Jerzego Donajczyka 
Następnie Przewodnicząca Komisji zapytała, czy Pan Jerzy Donajczyk wyraża zgodę? 
Radny Jerzy  Donajczyk wyraził zgodę.  
Wobec braku innych kandydatur Przewodnicząca Komisji zapytała członków komisji, kto jest za 
tym, aby Pan Jerzy Donajczyk pełnił funkcję Sekretarza Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych i 
przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za-4 
przeciw-0 
wstrzymało się-1 
 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że Sekretarzem 
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych został Pan Jerzy Donajczyk. 
 

6. Analiza projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalania budżetu 
Powiatu Włocławskiego na rok 2011.  

Przewodnicząca Komisji – Ewa Kończyńska poinformowała członków Komisji, iż wraz z 
zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji otrzymali projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w 
sprawie uchwalania budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2011. Przewodnicząca poinformowała 
również członków Komisji, iż na posiedzeniu Komisji jest obecna Pani Skarbnik Powiatu Barbara 
Kubiak, która jeżeli radni będą mieli pytania udzieli na nie odpowiedzi. Przewodnicząca Komisji 
zapytała członków Komisji, czy mają uwagi do powyższego projektu uchwały?  
Radny Jerzy Donajczyk zapytał, czy zaplanowane dochody są do osiągnięcia, ponieważ 
zapowiada się wysoki deficyt.  
Skarbnik Powiatu Barbara Kubiak powiedziała, że nawet ustawa o finansach publicznych mówi, 
ż plan dochodów i wydatków jest planem szacunkowym. Skarbnik starała się proponować kwoty 
po analizie budżetu z poprzednich lat oraz wykonania budżetu za rok 2010. Ostrożnościowo zostały 
zaproponowane dochody z tytułu PIT. Minister Finansów określił kwotę o 300 000 zł wyższą 
jednak na podstawie doświadczeń z 2009 i 2010 roku gdzie te dochody te były niże przyjęto do 
budżetu kwotę o 300 000 zł niższą. Z innych źródeł również dochody są raczej realne, ale są to 
plany i będzie można się do tego ustosunkować po wykonaniu budżetu za I półrocze 2011 roku. 
Nie zostały przyjęte dochody, które są mało pewne, czy będą czy nie. Jeśli wpłyną to zawsze 
można zwiększyć stronę dochodów i wydatków. Skarbnik ma na myśli zadanie inwestycyjne 



przebudowa drogi, która jest na liście rezerwowej.   
Na obrady przybył Pan Zygmunt Wierzowiecki. W obradach bierze udział 6 członków. 
Radny Roman Tomaszewski zapytał, dlaczego wychodzi się z założenia, że powiat będzie miał 
taki a nie inny dług, czy to jest normalne? Czy to ma historię z lat poprzednich? Czy to w tym roku 
będzie coś nowego czy większego niż w ubiegłym? 
Skarbnik Powiatu odpowiedziała,  aby zrealizować zadania i sprostać oczekiwaniom 
mieszkańców powiatu trzeba realizować zadania, które mieszkańcy widzą. Aby radni realizowali 
zadania dla dobra mieszkańców. Jeśli chodzi o deficyt to wynik z matematycznego wyliczenia, 
dochody minus wydatki daje deficyt. Definicja wynika z ustawy o finansach publicznych. W 
projekcie budżetu zostały ujęte zadania inwestycyjne na kwotę ponad 22 000 000 zł natomiast 
kredyt zaplanowany jest na kwotę 11 000 000  zł, który jest zaplanowany na sfinansowanie zadań 
inwestycyjnych. Na pewno nie jest zaplanowany na wydatki bieżące bo tak owego kredytu zgodnie 
z ustawą o finansach publicznych od roku 2011 nie wolno zaciągać. Oszczędza się pewną pulą 
pieniędzy z dochodów bieżących na realizację zadań inwestycyjnych. Czy będzie on taki 
zaciągnięty to nie wiadomo, ponieważ jest to tylko plan. Jedno z zadań inwestycyjne jest na liście 
rezerwowej. Jeśli nie było by dofinansowania z budżetu Państwa w wysokości 3 000 000 zł i 
powiat odstąpił by od tego zadania to środki zabezpieczone ze strony powiatu nie będą potrzebne w 
takiej wysokości i kredyt może być mniejszy. Być może dochody z innych źródeł będą wyższe. W 
latach poprzednich też w planach kształtowało się że kredyt miał być wysoki a potem okazywało 
się, ze jest niższy. Mimo planowanego wyższego kredytu w roku 2010 i tego, że budżet zamknie 
sie większym kredytem i deficytem, też był  mniejszy i zamknął sie ok 2 800 000 zł. powiat w 
stosunku do innych samorządów nie jest aż tak zadłużony. Powiat otrzymał pozytywna opinię jeśli 
chodzi o zaciągniecie kredytu w tej wysokości. Projekt budżetu otrzymał pozytywną opinie RIO.   
Radny Roman Gołębiewski powiedział, że na posiedzeniu Zarządu Powiatu była analizowana 
sytuacja drogi w Lubaniu Siutkowo-Mikanowo, której koszt wynosi 9000 000 zł i planowane 
dofinansowanie z urzędu Wojewódzkiego 3000 000 zł i 600 000 wkładu gminy Lubanie. Droga 
znalazła się na liście rezerwowej na 5 miejscu i ma dość małe szanse na dofinansowanie. 5500 000 
zł zabezpieczonych w budżecie powiatu włocławskiego, planuje sie nie wydawać tych środków 
tylko za kwotę 200 – 300 000 zł wykonanie jakiegoś odcinka drogi, ponieważ punktowane są 
inwestycje kontynuowane. I w przyszłym roku ponowić ten wniosek uzyskać więcej punktów.  
Przewodnicząca Komisji zapytała, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady 
Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalania budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2011 i 
przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za-6 
przeciw-0 
wstrzymało się-0 
 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała  projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalania 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2011 
projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalania budżetu Powiatu 
Włocławskiego na rok 2011 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 

7. Analiza projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Włocławskiego na lata 2011-2018. 

Przewodnicząca Komisji – Ewa Kończyńska poinformowała członków Komisji, iż wraz z 
zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji otrzymali projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w 
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2011-2018. 
Przewodnicząca poinformowała również członków Komisji, iż na posiedzeniu Komisji jest obecna 
Pani Skarbnik Powiatu Barbara Kubiak, która jeżeli radni będą mieli pytania udzieli na nie 
odpowiedzi. Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, czy mają uwagi do powyższego 



projektu uchwały?  
Skarbnik Powiatu powiedziała, że Wieloletnia prognoza finansowa j.s.t. jest po raz pierwszy jest 
wydzielona  z uchwały ponieważ ustawa o finansach publicznych zobowiązała j.s.t do podjęcia 2 
odrębnych uchwał, czyli do uchwały budżetowej i w sprawie uchwalenia prognozy. W roku 2018 
jest zaplanowane zakończenie spłaty kredytu, którego zaciągnięcie planuje sie w roku 2011 ze 
spłatą począwszy od 2012 roku do 2018. Zaciągniecie kredytu planowane jest na okres 6 lat. 
Zawsze można to zmienić, jeśli będzie niższy kredyt. Jeśli chodzi o 2 załącznik to jest opracowany 
na rok 2011 i 3 kolejne lata. To nie znaczy, że nie może on być zmieniany. Może być zmieniony w 
tym roku jak i następnym. Rada może zwiększać jeśli są środki finansowe, czy też zmniejszać. Ta 
uchwala rady jest jednocześnie przyjmowana z uchwałą budżetową na dany rok budżetowy. Do 
załącznika nr 1 będzie wprowadzona poprawka, ponieważ jest niższy kredyt za 2010 rok. Z tego 
tytułu będą niższe raty spłaty kredytu i to będzie około 300 000 zł. a ten materiał opracowywany 
przed 15 listopada, czyli jeszcze takiej korekty nie było.  
Radny Roman Gołębiewski zapytał kiedy zostanie wprowadzona zmiana? 
Skarbnik Powiatu powiedziała, że Zarząd Powiatu odbędzie się po odbyciu wszystkich komisji. 
Zarząd po ustosunkowaniu sie do wniosków komisji będzie proponował autopoprawkę i wraz z 
zawiadomieniem o sesji budżetowej będzie wysłana autopoprawka przyjęta przez Zarząd Powiatu. 
2 tygodnie przed terminem sesji.  
Przewodnicząca Komisji zapytała, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady 
Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2011-2018. i przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za-6 
przeciw-0 
wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2011-2018. 
Projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2011-2018. stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu.  

8. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2011.  
W tym punkcie porządku obrad Komisja opracowała plan pracy Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych.  
Radny Jerzy Donajczyk zaproponował komisje wyjazdową do PCPR we Włocławku oraz SPZPS 
we Włocławku w Ii i III kwartale.  
Przewodnicząca Komisji zaproponowała, aby posiedzenie zgodnie z tematyką odbyło sie na 
terenie odpowiednich jednostek. Przewodnicząca zapytał, kto jest za przyjęciem tego wniosku.  
Wyniki głosowania: 
za- 6 
wstrzymało się-0 
przeciw-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że wniosek 
został podjęty.  
Następnie Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, kto jest za przyjęciem planu pracy 
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych na rok 2011 i przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za- 6 
wstrzymało się-0 
przeciw-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że komisja 
przyjęła plan pracy Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych na rok 2011  



 
Plan pracy Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych na rok 2011 stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu. 

9. Sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Komisji zapytał, czy radni mają jakieś sprawy, które należałoby poruszyć w tym 
punkcie? 
Radny Jerzy Donajczyk zapytał, czy na terenie powiatu przewidziane są akcje zdrowotne? 
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych powiedział,że jest przewidziany program w  
zakresie prześwietlenia płuc.  

Więcej głosów nie było. 
10. Zakończenie obrad. 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w dniu 25 
stycznia 2011 roku  o godzinie  13:50 dokonała zamknięcia obrad Komisji. 
                                                                                                               

                                                                                  Przewodnicząca Komisji   
Zdrowia i Spraw Społecznych 

                  
                 
                            Ewa Kończyńska 

 
 
 
 
 

Sekretarz Komisji Zdrowia  
i Spraw Społecznych 
 
Jerzy Donajczyk 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Marta Szarecka 


